



## 中国强制性产品认证印刷/模压标志批准书

Permission of Printing/Impressing China Compulsory Product Certification Mark

FZ1694002947

兹批准本通知书申请人在由下列生产厂为其生产的产品铭牌上使用印刷方式加施强制性产品标志。

WE HEREBY AUTHORIZE THE APPLICANT IN THE FACTORY TO ADOPT PRINTED USING COMPULSORY CERTIFICATION MARK. THE APPROVED DESIGN OF MARKS MUST BE SHOWN ON THE NAMEPLATE OF PRODUCTS.

申请人:

Sophos Ltd

APPLICANT:

制造商:

Sophos Ltd

MANUFACTURER:

生产厂:

美立坚科技股份有限公司大溪厂

FACTORY:

证书号:

2016010911910086(共有1张证书,其他证书见附页。)

**CERTIFICATE NO:** 

批准图案(见附页)

APPROVED PATTERN (SEE ATTACHMENT)



地址:中国 北京 朝阳区朝阳门外大街甲10号中认大厦5层 ADD.: 5F A10, Chaowai Street, Chaoyang District, Beijing, P.R.China 电话TEL: +86-10-65991234 传真FAX: +86-10-65991234

邮编: 100020 POSTCODE: 100020 http://cccmark.cnca.gov.cn



## 中国强制性产品认证印刷/模压标志批准书

Permission of Printing/Impressing China Compulsory Product Certification Mark

FZ1694002947

2016010911910086

此批准书批准范围仅为CCC认证证书涵盖内容,批复图案中无关CCC证书的内容不在批准范 围内,请认证企业遵照相关法律法规执行。《中国强制性产品认证印刷/模压标志批准书》有效期内 ,如所涉及CCC认证证书失效,则批准书同时失效。

IT IS ONLY THE AREAS COVERED BY CCC CERTIFICATE ARE AUTHORIZED. THE IRRELEVANT CONTENT OF THE APPROVED DESIGNS CAN NOT BE AUTHORIZED. THE CERTIFIED ORGANIZATIONS SHOULD BE SUBJECT TO THE RELEVANT LAWS AND REGULATIONS. DURING THE VALID PERIOD OF "PERMISSION OF PRINTING/IMPRESSING CHINA COMPULSORY CERTIFICATION MARK", IF THE RELEVANT CCC CERTIFICATE EXPIRES, THE APPROVAL AUTOMATICALLY EXPIRES.

产品类别:0911,标志类型:S&EMC,标志制作方式:印刷, 标志加施位置:铭牌,标志尺寸:10毫米,标志颜色:黑色。

Product/产品名称: 网络服务器

Model / 型号: XG 85w

Input Rating / 输入: 12V == 3A MAX (36W MAX)

Manufactured: June 2016

制造商 Sophos Ltd. 台湾制造

EOFC @



この製品は容別においてのみ使用可能です CMIIT ID : 2016AJ2154 Contains FCC ID: RYK-WPEA121N

Contains IC: 6158A-WPEA121NW CAN ICES-3 (B) / NMB-3 (B) Contains NCC ID: ((CCAF11LP0930T5

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

LISTED